
  

Beste leden van de dorpsraad Rozenburg,  

 

Op 13 juni 2024 stuurde u een ongevraagd advies over het behoud van de opkomstlocatie 

van de politie in Rozenburg. Gelet op het onderwerp ga ik ervanuit dat dit advies voor mij 

als burgemeester is bedoeld. Ik reageer allereerst op de beslissing van de politie Eenheid 

Rotterdam om in het basisteam Haringvliet met één opkomstlocatie te werken en van 

Rozenburg een steunpunt te maken. Daarna ga ik in op de veiligheidssituatie in Rozenburg 

die u aan de orde stelt.  

 

Steunpunt Rozenburg  

De huisvesting van de politie is een verantwoordelijkheid van de landelijke 

politieorganisatie. In het landelijk strategisch huisvestigingsplan wordt vaker de keuze 

gemaakt verschillende opkomstlocaties op te heffen en om te zetten in steunpunten. Dit is 

ook in Rozenburg het geval. Naast het feit dat de locatie Rozenburg op dit moment niet 

aan de gestelde eisen voldoet, is een voordeel van één hoofdlocatie (in dit geval 

Hellevoetsluis), dat het basisteam als geheel ‘warm’ gebrieft wordt, namelijk in ieders 

aanwezigheid. De politie-eenheid Rotterdam vindt dit belangrijk en onderschrijft de 

keuzes die gemaakt worden in het landelijke strategische huisvestingsplan.  

 

U roept mij op met de politiechef in gesprek te gaan over deze keuze. Het afgelopen jaar 

hebben wij dat met elkaar besproken. Ik begrijp het standpunt van de politie-eenheid 

Rotterdam.  

Uit uw brief maak ik op dat u vooral risico’s ziet in het gezamenlijke briefen, onder andere 

omdat de politiemedewerkers onderweg weggeroepen kunnen worden. U wijst daarbij op 

de tientallen BZRO-bedrijven in de omgeving. Deze zorg heb ik met de politiechef 

besproken en hij benadrukt dat het uitgangspunt is dat de wijkagenten van Rozenburg 

zoveel mogelijk op en rondom de steunlocatie aan het werk zijn. Als het gaat om de zorg 

van de BZRO-bedrijven dan geeft de politiechef aan dat de aanrijtijden voor 

spoedmeldingen met dezelfde urgentie worden opgepakt als elders in de eenheid. Ik ben 

het namelijk volledig met u eens dat, dat nodig is, gelet op de bedrijvigheid in de directe 

omgeving. Meldingen en incidenten bij BZRO-bedrijven worden voornamelijk opgepakt 

door de Zeehavenpolitie gezien het specialistische karakter en omdat deze bedrijven ook 

in hun district liggen.  
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Veiligheidssituatie Rozenburg  

Uit uw brief blijkt dat u eveneens zorgen heeft over de veiligheidssituatie van Rozenburg 

in meer algemene zin. U geeft aan dat de verminderde, zichtbare aanwezigheid van de 

politie daar een nadelig effect op heeft. Zoals ik hierboven heb toegelicht heeft de 

politiechef benadrukt dat het uitgangspunt blijft dat politiemedewerkers zoveel mogelijk 

in Rozenburg aanwezig zijn. Zichtbaarheid op straat is hier een vanzelfsprekend 

onderdeel van.  

De politie levert een grote bijdrage aan de veiligheid, maar zij doet dit niet alleen. Ook de 

medewerkers van Toezicht en Handhaving werken in Rozenburg en dragen bij aan een 

zichtbare overheid op straat. Daarnaast is de accounthouder veiligheid als regisseur van 

de veiligheid actief in het gebied. Hij monitort de veiligheidssituatie en grijpt in waar 

nodig.  

 

Uit een zeer recent onderzoek naar het veiligheidsgevoel van Rozenburgers komen 

geweld, drugs en overlast van hangjongeren naar voren als belangrijkste thema’s. Het 

onderzoek is uitgevoerd door de Hogeschool InHolland. Dit onderzoek is in juni afgerond 

en de adviezen en de uitwerking daarvan volgen nog. De accounthouder veiligheid zal de 

dorpsraad Rozenburg meenemen in de uitwerking.  

 

Tot slot  

Ik vertrouw erop dat ik u met deze brief inzicht heb gegeven in de besluitvorming van de 

politieorganisatie als het gaat om hun huisvesting. Ik neem de veiligheidssituatie in 

Rozenburg serieus en het werk van de accounthouder veiligheid laat zien dat daar 

uitvoering aan wordt gegeven.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

 

Ing. A. Aboutaleb 

Burgemeester 

 

 


